
Notitie ten behoeve van de stuurgoep van 1 april 2020

Woord vooraf

Naar aanleiding van de huidige corona crisis, zullen wij niet bij elkaar komen. Er staat een telefonisch

overleg gepland, maar gezien de drukte die vele stuurgroepleden hebben vanwege de corona crisis

hebben de voorzitter en de algemeen secretaris besloten het anders aan te pakken. Dit is mede

ingegeven doordat er op dit moment geen urgente bespreekpunten zijn. In deze notitie geef ik,

EENeen update van de recente ontwikkelingen. Zodat jullie zijn bijgepraat. Ik verzoek jullie

om via de mail vragen en opmerkingen te sturen. Dit betekent dat het telefonisch overleg niet

doorgaat. Mocht er toch behoefte zijn elkaar te spreken, dan kunnen jullie dat via de mail aan mij

doorgeven. In dat geval zal er een kort gesprek zijn, van 15 minuten.

Onderwerpen in deze notitie:

Financiering 2020

Symposium 2020

Corona en veehouderij

KennisberichtenOf Evaluatie kennisplatform

1. Financiering 2020

We hebben de overheidsfinanciers gevraagd of zij de volledige financiering voor 2020

beschikbaar willen maken.

Gemeenten: de omgevingsdiensten hebben ingestemd met het borgen van de financiering in

2020. wist te melden dat nu ook Omgevingsdienst lJsselland meebetaalt. Als

laatste van de 13 omgevingsdiensten die aangeschreven waren.

Provincies: Na contact met provincies Brabant en Gelderland is duidelijk dat de financiering in

principe geen issue is, omdat de middelen via een subsidiebeschikking toegezegd zijn. Wel is

geadviseerd een formele mededeling in te brengen in de Bestuurlijke Adviescommissie Vitaal

Platteland van IPO. Hiertoe stel ik een mail op aan mijn provinciaal contactpersonen.

Rijk: VWS en lenW hebben de volledige bijdrage toegezegd. Bij LNV wacht ik nog op antwoord,

nadat [EEE en ik contact hebben gehad met Hugo van Kasteel. Afgesproken is dat we het

doen met de bijdrage die ze op dit moment in de begroting hebben opgenomen.

Het totaalbeeld is dus erg positief. Zoals het er nu uit ziet hebben we een jaarbudget

beschikbaar dat overeenkomt met de verwachtingen eind vorig jaar.

2. Symposium 2020

In overleg met de voorzitter van het Kennisplatform is besloten het symposium uit te stellen

naar 2021 en op 11 juni een webinarte organiseren.

Overwegingen: De werkgroep voor het symposium heeft overlegd over het doorgaan van het

symposium 2020, vanwege de corona maatregelen die van kracht zijn. Daaruit kwam het

voorstel om het symposium uit te stellen. Stel dat op 1 juni de maatregelen opgeschort worden,

dan hebben mensen hun aandacht nog bij andere werkzaamheden. Bovendien blijkt uit China

dat mensen toch al gauw 2 weken nodig hebben om weer vertrouwen te krijgen om zich in
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groepen te begeven, zoals busvervoer. Tot slot wordt door het verplicht thuiswerken de

voorbereiding lastiger en minder energiek. Er is overwogen of we het in het najaar moeten

organiseren, maar we verwachten dat het dan heel erg druk zal zijn met bijeenkomsten. Daarom

is besloten het door te schuiven naar begin 2021.

Ter vervanging willen we op 11 juni een webinar organiseren. Daarvoor werken we nu de

concrete plannen uit. UU en WUR hebben uiteraard veel ervaring hiermee, die we willen

benutten. Qua onderwerpen zal in ieder geval de relatie van corona met de thema’s zoonosen

en luchtkwaliteit aan bod komen en de mogelijke rol van veehouderijen daarbij.

Corona en veehouderij

We inventariseren momenteel de vragen en activiteiten die spelen bij onze zeven organisaties.

Op basis daarvan maken we een plan voor een Q&A en mogelijke periodieke updates.

Sinds een week hebben we meerdere vragen gekregen over corona en veehouderij. Dit valt

uiteen in drie categorieen:

-  Relatie COVID-19 en veehouderijen; LTO signaleert dat dergelijke informatie van belang is na

de crisis omdat het voorbij komt in juridische procedures over vergunningen. Het is dus niet

de bedoeling dat wij crisis-informatie gaan leveren.

-  Relatie veehouderij en zoonosen; kan iets dergelijks ook in de veehouderij in Nederland

ontstaan? Wat is de kans? Is er aanleiding de monitoring te verbeteren op onderdelen?

-  Relatie COVID-19, luchtkwaliteit en veehouderij; speelt luchtverontreiniging een rol in het

verergeren van klachten? Wuhan, Noord-Italie en Brabant staan bekend als hotspots van

luchtverontreiniging. Er zullen onderzoeken gaan komen naar de mogelijke rol van

luchtverontreiniging in het optreden/verergeren van gezondheidsklachten. Er worden in het

kader van VGO 3 -huisartsenstudie Utrecht, Gelderland en Overijssel al wel enkele vragen en

antwoorden hierover voorbereid om achter de hand te hebben, maar ze worden niet actief

gepubliceerd als het rapport uitkomt. (NB. dit VGO 3 rapport zal zeer binnenkort

uitgebracht worden).

Kennisberichten

We werken gestaag door aan de kennisberichten. Aangezien het symposium nu niet doorgaat,

zullen we bekijken of een extra kennisbericht gemaakt kan worden dit jaar.

Net gepubliceerd: Kennisbericht geitenhouderij

https://kennisplatformveehouderij.nl/documenten/kennisbericht-qa-geitenhouderij-versie-41-

oktober-2019

Half april volgen nog 2 kennisberichten:

-  Kennisbericht zorg, recreatie en educatie op de boerderij (ondertitel: Effecten van contact

tussen mens en dier bij multifunctionele landbouw);
- Kennisbericht zoonosen; hiervoor worden infographics uitgewerkt, we hopen half april

gereed, maar mogelijk wordt het half mei publicatie.

Evaluatie Kennisplatform
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Ik heb een extern bureau benaderd voor het uitvoeren van een korte evaluatie van het

Kennisplatform. Dit is toegezegd aan de Ministeries, om als input te dienen voor besluitvorming

over het Kennisplatform 2021 en verder.

Dit bureau heeft eerder voor het Kennisplatform Elektromagnetische velden aan evaluaties

bijgedragen. En afgelopen jaar hebben ze ook voor BuRo, onderdeel van NVWA, een rapport

over de mest-keten opgesteld.

Graag ontvang ik uiterlijk 1 april van jullie suggesties voor te interviewen gebruikers van het

Kennisplatform. Dit moeten mensen zijn die niet zelf onderdeel van het Kennisplatform zijn.


